

အကျိုးတူရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုစာချုပ်ချုပ်ဆိုခြင်းအားအသိပေးကြေငြာခြင်း

တီအမ်အိတ်ချ်တယ်လီကွန်းအများနှင့်သက်ဆိုင်သောကုမ္ပဏီလီမိတက်(TMH)၏ ဒါရိုက်တာအဖွဲ့မှ ထုတ်ပြန်ကြေငြာသည်မှာကုမ္ပဏီသည်ယင်း၏အဓိကလုပ်ငန်းဖြစ်သည့်ဆက်သွယ်ရေးစီမံကိန်းလုပ်ငန်းများအပြင် အခြားကဏ္ဍများ တွင်လည်းရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ရာအလားအလာရှိသည့် ပထမဦးစွာ Media and Entertainment Industry လုပ်ငန်းတွင် တိုးချဲ့ရင်းနှီးမြှုပ်နှံရန်ရည်ရွယ်၍ (၁၀-၁၂-၂၀၁၉)ရက်နေ့တွင် Big 5 Production Co., Ltd. နှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုသဘောတူစာချုပ်ကို ချုပ်ဆိုခဲ့ပါသည်။

Big 5 Production Co., Ltd.သည်တီအမ်အိတ်ချ်ကုမ္ပဏီ၏ မိတ်ဖက်ကုမ္ပဏီတစ်ခုဖြစ်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံ ရုပ်ရှင်ရိုက်ကူးထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းတွင်အတွေ့အကြုံများစွာရှိသည့်အပြင်နှစ်ပေါင်းများစွာလုပ်ကိုင်လျက်ရှိ သောကုမ္ပဏီတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ လက်ရှိအချိန်တွင် ကုမ္ပဏီသည် အောင်မြင်သော အရည်အသွေးမီရုပ်ရှင်/ ဗီဒီယိုပေါင်းများစွာ၊ မီဒီယာလုပ်ငန်းပေါင်းများစွာကို နိုင်ငံတကာကုမ္ပဏီများနှင့်တွဲဖက်လုပ်ကိုင်လျက်ရှိပြီး Media and Entertainment Industry တွင် ဈေးကွက်ကို ဦးဆောင်နေသူလည်းဖြစ်ပါသည်။

- ကုမ္ပဏီအမည် - Big 5 Production Co., Ltd.
- ကုမ္ပဏီရုံးစိုက်ရာနေရာ - Room No. 6-A, Myay Ni Gone Plaza, Bargayar Road, San Chaung Township, Yangon.

ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ သိရှိထားသင့်သောအချက်များ

ဒါရိုက်တာအဖွဲ့သည် လက်ရှိဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်းတွင်လည်း ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများကို တိုးချဲ့လျက်ရှိရုံမျှမက ရုပ်ရှင်လုပ်ငန်းကဏ္ဍ၌အလားအလာကောင်းများစွာရှိခြင်းကိုကောင်းစွာယုံကြည်ထားပြီး ဤကဏ္ဍတွင်လည်း ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ကို စမ်းသပ်တိုးချဲ့သင့်သည်ဟုထင်မြင်ပါသည်။“စာရင်းဝင်ကုမ္ပဏီတစ်ခုဖြစ်သည့် ကျွန်တော်တို့ TMH ကုမ္ပဏီနှင့် Big 5 Production Co., Ltd. တို့ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုသည် မြန်မာနိုင်ငံတွင် Media and Entertainment Industry သည် အနာဂတ်ကာလတွင် အခြားကဏ္ဍများကဲ့သို့ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာမည်ဟု ထင်မြင် ယူဆသည့်အတွက် ဤရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုမှ အစပြု၍ ရေရှည်တွင် အစုရှယ်ယာရှင်များအတွက် ပို၍ အကျိုးရှိနိုင် သည်ဟု ယုံကြည်ပါသည်” ဟု ကုမ္ပဏီ၏ ဥက္ကဋ္ဌဖြစ်သူ ဦးမြင့်လွင်မှ ပြောကြားပါသည်။

လုပ်ငန်းများလုပ်ဆောင်သွားမည့်အပေါ်မူတည်၍လုပ်ငန်းတစ်ခုချင်းစီအလိုက် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုပမာဏကို သဘောတူစာချုပ်ပါ အချက်အလက်များအတိုင်း အသုံးပြုထည့်ဝင်သွားမည်ဖြစ်ပြီး ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုကုန်ကျစရိတ်နှင့်

အကျိုးအမြတ်ရရှိမှုအခြေအနေကိုသက်ဆိုင်ရာဘဏ္ဍာနှစ်၏ ဘဏ္ဍာရေးရှင်းတမ်းတွင် အသေးစိတ်ထည့်သွင်းဖော်ပြသွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

သတိပြုရန်

TMHကုမ္ပဏီ၏ အစုရှယ်ယာရှင်များသို့ အကြံပြုလိုသည်မှာ သတင်းထုတ်ပြန်ချက်များကို သေချာစွာ ဖတ်ရှု၍အစုရှယ်ယာများကိုအရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ရန်နှင့်အကူအညီလိုအပ်ပါက ငွေချေးသက်သေခံလက်မှတ်ကုမ္ပဏီများ၊ အကြံပေးပုဂ္ဂိုလ်များနှင့် တိုင်ပင်ဆွေးနွေးသင့်ပါသည်။ ပိုမိုသိရှိလိုသည်များရှိပါကကုမ္ပဏီသို့ တိုက်ရိုက်မေးမြန်းစုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

ဒါရိုက်တာအဖွဲ့၏ အမိန့်အရ

ဦးသီဟလွင်

အုပ်ချုပ်မှုဒါရိုက်တာ

၂၀၁၉ ခုနှစ် ၊ ဒီဇင်ဘာလ (၁၂) ရက်။